
UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI 
RADANAUKOWA

Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku 
ul. Mickiewicza 16, 70-383 Szczecin 

tel. 91 444 24 61 PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 

Rady Naukowej Instytutu Nauk o Morzu i Środowisku US 
z dnia 09.03.2023 r.

Posiedzenie w trybie stacjonarnym prowadził Przewodniczący RN dr hab. inż. Przemysław 
Śmietana, prof. US.
Obecni członkowie posiedzenia zgodnie z listą obecności (załącznik do oryginału protokołu).

1. Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący RN zarządził głosowanie nad porządkiem obrad posiedzenia, który 
w głosowaniu jawnym został jednogłośnie przyjęty (porządek obrad w załączeniu).

2. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku dr Ewy Katarzyny Góreckiej o nagrodę Prezesa 
Rady Ministrów za wyróżniającą się rozprawę doktorską.

Przewodniczący RN poinformował o wniosku, który wpłynął do Rady Naukowej i oddał głos 
prof. dr. hab. Wojciechowi Piaseckiemu, Przewodniczącemu instytutowej komisji ds. nagród 
i odznaczeń, który przestawił stanowisko komisji w sprawie. Prof. Piasecki poinformował, że 
na posiedzeniu w dniu 2 marca br. komisja stwierdziła, że dr Górecka spełnia wymagania 
stawiane kandydatom do nagrody, komisja bardzo wysoko ocenia osiągnięcia naukowe 
kandydatki i rekomenduje wniosek do poparcia przez Radę Naukową. Głos zabrała prof. Anna 
Cedro, która podkreśliła znaczenie takiego wyróżnienia w przyszłej karierze naukowej 
doktorantki. Przewodniczący przypomniał, że rozprawa doktorska dr Ewy Góreckiej na 
podstawie uchwały RN została wyróżniona, co potwierdza wysoki poziom naukowy 
osiągnięcia. Głos zabrał prof. Andrzej Witkowski, promotor rozprawy doktorskiej dr Ewy 
Góreckiej, który podziękował za pozytywne opinie ws. wniosku. Wobec braku dalszych głosów 
w dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie. Rada Naukowa w głosowaniu 
tajnym jednogłośnie przyjęła uchwałę w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku dr Ewy 
Katarzyny Góreckiej o nagrodę Prezesa Rady Ministrów za wyróżniającą się rozprawę 
doktorską.

3. Informacja kolegium dyrektorskiego INoMiŚ
Dyrektor Instytutu przekazał informacje po spotkaniu Uczelnianej Rady ds. Nauki:

- Pan Rektor poinformował oficjalnie o powołaniu Biura Ewaluacji i Monitoringu 
Naukowego, którego kierownikiem została mgr Anna Zadroga, do niedawna 
kierowniczka Sekcji ds. Nauki obsługującej INoMiŚ. Zadaniem Biura ma być 
koordynacja działań związanych z monitoringiem naukowym, wpisywaniem publikacji 
do systemów itp. Nie są jeszcze jasno określone podziały kompetencji pomiędzy 
Biurem, a innymi jednostkami administracji.

- Prorektor ds. Nauki przedstawił nieoficjalne propozycje zmian w zasadach ewaluacji: 
a/ uproszczona ocena czasopism, 
b/ liczenie do ewaluacji publikacja za 140 i więcej punktów, ponad limitem slotów, 
c/ likwidacja oświadczeń i konieczności afiliowania publikacji dla osób zatrudnionych 
tylko na jednym etacie, 
d/ inne progi dla poszczególnych kategorii naukowych w przypadku jednostek, które 
nie prowadzą działalności dydaktycznej (np. jednostki PAN)
e/ możliwość przyznania kat. A+ tylko tym jednostkom, które w poprzedniej ewaluacji 
miały co najmniej kat. A.
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- W wyniku pozytywnego rozpatrzenia wniosków, które poszczególne instytutu US 
złożyły odwołując się od wyników ewaluacji, dyscyplina historia uzyskała ostatecznie 
kat. A+, natomiast psychologia kat. B+. Jeżeli po rozpatrzenie pozostałych wniosków 
odwołujących się od wyników jeszcze jedna dyscyplina uzyska kat. A, Uniwersytet 
będzie mógł startować w konkursie na uczelnię badawczą.

- Trwają dyskusje nad wprowadzeniem minimów kadrowych dla poszczególnych 
kierunków studiów.

W dalszej część Informacji kolegium dyrektorskiego:
- Dyrektor poinformował, że prof. Anna Cedro odebrała, z rąk Prezydenta RP, akt 

nadania tytułu profesora.
- Dyrektor poinformował o uzyskaniu przez mgr Martę Krzywda stopnia naukowego 

doktora oraz uzyskaniu przez dra Dominika Zawadzkiego stopnia naukowego doktora 
habilitowanego.

- Dyrektor poinformowało o rozpoczęciu przez dra Artura Skowronka realizacji grantu 
„Natura jest w naszej naturze” finansowanego przez MEiN. Informacje szczegółowe 
odnośnie projektu dostępne są na stronie internetowej instytutu. Głos zabrała prof. 
Cedro, która zwróciła uwagę, że warto takie informacje umieszczać również na głównej 
stronie internetowej Uczelni.

- Dyrektor poinformował o rozstrzygnięciu konkursu „Studia z Przyszłością”. Laureaci 
konkursu zostaną oficjalnie ogłoszeni na gali finałowej w dniu 13 marca 2023 r.

- Dyrektor zaprosił na wykład otwarty, który odbędzie się po posiedzeniu RN, na którym 
dr hab. Dominik Zawadzki podsumuje rejs badawczy dot. badania wulkanów błotnych 
w rejonie Rowu Mariańskiego, w którym uczestniczył w minionym roku.

- Dyrektor poinformował, że 30 marca odbędzie się kolejny wykład w ramach cyklu 
wykładów otwartych pracowników INoMiŚ, na którym wykład wygłosi dr hab. Dariusz 
Wysocki, prof. US. Od kwietnia zmieni się godzina tych spotkań, co umożliwi 
uczestnictwo w nich osobom spoza uczelni.

Głos zabrała dr hab. Joanna Dudzińska-Nowak Wicedyrektor INoMiŚ, która:
- poinformowała o kolejnej edycji seminariów naukowych z cyklu Szczecin Marginal 

Seas Webinar,
- poprosiła o zgłaszanie tematów referatów, które mogłyby zostać wygłoszone w ramach 

Festiwalu Nauki organizowanego przez liceum ze Stargardu. Festiwal odbędzie się 21 
kwietnia br. Jest to doskonała okazja na promocję oferty edukacyjnej uczelni 
i kierunków realizowanych przez pracowników INoMiŚ. Jest to szczególnie istotne w 
perspektywie zapełnienia pensum w przyszłym roku akademickim,

- poinformowała, że w najbliższym czasie będą się odbywały hospitacje zajęć 
dydaktycznych na poszczególnych kierunkach.

4. Wolne wnioski
Przewodniczący zwrócił się do Członków RN o zgłaszanie wolnych wniosków.
Głos zabrał dr hab. Dominik Zawadzki, koordynator programu Erasmus +, który podziękował 
osobom deklarującym chęć prowadzenia zajęć w języku angielskim dla studentów 
przyjeżdżających z zagranicy.
Głos zabrał Dyrektor Instytutu, który poruszył kwestię konieczności drukowania oraz ręcznego 
podpisywania protokołów generowanych z programu Prodziekan, które zawierają już 
potwierdzenie, że zostały podpisane przez danego pracownika przy użyciu konta usz.edu.pl. W 
odpowiedzi dr hab. Helena Więcław, prof. US Prodziekan WNŚiP wyjaśniła, że wymóg 
wydruku wersji papierowej protokołów związany jest z przepisami archiwalnymi oraz 
wymogami PKA. Pani Prodziekan poinformowała, że najprawdopodobniej w niedalekiej 
przyszłości proces obsługi studentów, będzie się odbywał całkowicie w formie elektronicznej.
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Głos zabrał Przewodniczący RN, który poinformował, że jedynie prof. Anna Cedro 
odpowiedziała na jego prośbę o zgłaszanie uwag dotyczących doprecyzowania wymagań 
odnośnie prac doktorskich stanowiących tzw. „zbitek publikacji”, wystosowaną do Członków 
RN na posiedzeniu w dniu 10.02.2023. W związku z tym, że Pani Profesor opowiedziała się za 
nie wprowadzaniem zmian do obecnie obowiązujących zasad, oficjalne stanowisko RN będzie 
tożsame z opinią prof. Cedro.

5. Zatwierdzenie protokołów z posiedzenia RN w dniu 10.02.2023 r. i 03.03.2023 r. 
Przewodniczący poinformował o drobnej korekcie dokonanej na wniosek prof. Cedro w 
protokole z dnia 03.03.2023 r. i zarządził głosowania w sprawie zatwierdzenia protokołów z 
posiedzeń RN w dniu 10.02.2023 r. i 03.03.2023 r. Przewodniczący poinformował o tym, że 
odbędą się dwa głosowania:
- zatwierdzenie protokołu z posiedzenia w dniu 10.02.2023 r. - uprawnieni do głosowania 
wszyscy członkowie rady,
- zatwierdzenie protokołu z posiedzenia w dniu 03.03.2023 r. - w posiedzeniu uczestniczyli 
tylko członkowie rady z grupy pracowników posiadających stopień naukowy profesora 
i profesora US, w związku z tym do głosowania uprawniona jest tylko ta grupa.
W głosowaniach jawnych, protokoły zostały jednogłośnie przyjęte.

Przewodniczący ogłosił zakończenie posiedzenia.

Protokół sporządziła:
Mgr Katarzyna Łagowska

dr hab. inż. Przemysław Śmietana, prof. US

instytut Nauk o Morzu i Środowisku
Uniwersytet Szczeciński
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